
Protokół Nr XXXIII/17

z XXXIII sesji Rady Miasta Piły, która odbyła się w dniu 28 marca 2017 r.

w Miejskiej Sali Koncertowej

(czas trwania godz.:12:00 – 17:45)

Ad 1.

Sprawy regulaminowe.

Obrady XXXIII sesji Rady Miasta Piły otworzył Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły.

Przewodniczący stwierdził, że na sali jest quorum - obecnych było  23 radnych - pozwalające na

podejmowanie prawomocnych uchwał oraz powitał  przybyłych radnych i  zaproszonych gości  –

listy obecności stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że w foyer można obejrzeć wystawę i poprosił, żeby

o tej wystawie powiedział Dariusz Mikołajczyk, prezes firmy Altvater.

Prezes Dariusz Mikołajczyk powiedział,  że wystawione prace przedstawiają codzienne starania

i zmagania pracowników firmy Altvater.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział,  że pomiędzy XXXI a XXXIII sesją Rady Miasta

Piły nie odbyła się sesja Rady Powiatu w Pile i w związku z tym Przewodniczący prosi o usunięcie

z porządku obrad  nr 4 punktu: „Sprawozdania Prezydenta Miasta Piły z tematów poruszanych na

sesji  Rady  Powiatu  w  Pile  odnoszących  się  do  Miasta  Piły”.  Na  wniosek  Pawła  Jarczaka,

wiceprzewodniczącego Rady Miasta Piły Przewodniczący poprosił o dodanie do porządku obrad nr

3 punktu nr 13 w brzmieniu: „Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa

przez uchylenie uchwały Nr XXXI/474/17 Rady Miasta Piły z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie

rozpatrzenia skargi na działalność Przewodniczącego Rady Miasta Piły” - druk nr 669. Na wniosek

Prezydenta  Miasta  Piły  Przewodniczący  poprosił  także  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad

„Projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci  szkół podstawowych i  gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego w Gminie Piła” - druk nr 670. Przewodniczący poprosił także o wprowadzenie do

porządku obrad punktu nr 18 w brzmieniu: „ Oświadczenie Nr 1 Rady Miasta Piły za przyjęciem

stanowiska zawartego w karcie samorządności stanowiącej załącznik” - druk nr 655.



Prezydent  Piotr  Głowski powiedział,  że  prosi  o  przesunięcie  punktów  dotyczących  kwestii

finansowych na początek porządku obrad, zaraz po sprawozdaniu z prac Prezydenta.

Głosowanie ws. usunięcia punktu 4. z porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu dotyczącego druku nr 670 do porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek 17 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu dotyczącego druku nr 669 do porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek  jednogłośnie - 19 głosami „za”.

Głosowanie ws. wprowadzenia punktu dotyczącego druku nr 655 do porządku obrad:

Radni przyjęli wniosek 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym

się”.

Głosowanie ws. przeniesienia punktu dotyczącego druku nr 666:

Radni przyjęli wniosek 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”.

Głosowanie ws. przeniesienia punktu dotyczącego druku nr 667:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XXXI

a XXXIII sesją Rady Miasta Piły - druk nr 652 (wersja nr 2).

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły - druk nr 654.

4. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
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Piły na lata 2017 - 2029 - druk nr 666.

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok - druk nr

667.

6. Projekt uchwały w sprawie "Aktualizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Piła" -

druk nr 656.

7. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVII/412/16 z dnia 29 listopada 2016 r. w sprawie

wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa

Wielkopolskiego w 2017 r. - druk nr 657.

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/416/16 Rady Miasta Piły z dnia 29 listopada

2016  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic: Okrzei, Buczka i Wincentego Pola - druk nr 658.

9.  Projekt  uchwały  w  sprawie  wydzielenia  z  mieszkaniowego  zasobu  Gminy  Piła  lokali

mieszkalnych, przeznaczonych do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy - druk nr 659.

Autopoprawka - druk nr 668.

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości

położonej przy Pl. Powstańców Warszawy w Pile - druk nr 660.

11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieruchomości

położonej przy ul. Kochanowskiego w Pile - druk nr 661.

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul.

Okólnej  w  Pile  w  związku  z  realizacją  roszczenia  wynikającego  z  art.  209a  ust.  1  ustawy

o gospodarce nieruchomościami - druk nr 662.

13. Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa przez uchylenie uchwały

Nr XXXI/474/17 Rady Miasta Piły z dnia 28 lutego 2017 roku w sprawie rozpatrzenia skargi na

działalność Przewodniczącego Rady Miasta Piły - druk nr 669.

14. Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego

ustroju szkolnego w Gminie Piła - druk nr 670.

15. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny

Miasta Piły na lata 2017 - 2019 - druk nr 663.

16. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2016 - druk nr 664.

17. Raport dotyczący wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii i Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz efektów ich realizacji w

Gminie Piła w 2016 r. - druk nr 665.

18.  Oświadczenie  Nr  1  Rady  Miasta  Piły  za  przyjęciem  stanowiska  zawartego  w  karcie

samorządności stanowiącej załącznik - druk nr 655.

19. Informacja w sprawie interpelacji i zapytań radnych - druk nr 653.

20. Wolne głosy, wnioski i informacje.
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21. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Piły poprosił Marię Kubicę, wiceprzewodniczącą Rady Miasta Piły

o odczytanie informacji w sprawie protokołów z XXXI i XXXII sesji Rady Miasta Piły.

Wiceprzewodnicząca  Maria  Kubica odczytała  informację  w sprawie  protokołu  z  XXXI sesji

Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z XXXI sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Wiceprzewodnicząca Maria Kubica odczytała  informację w sprawie protokołu z  XXXII sesji

Rady Miasta Piły i postawiła wniosek o przyjęcie protokołu z XXXII sesji bez odczytania.

Głosowanie:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie - 20 głosami „za”.

Ad 2.

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy XXXI

a XXXIII sesją Rady Miasta Piły.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 3.

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,

zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Radny Paweł Dahlke zadał trzy pytania:

•poprosił o przybliżenie kwestii kierownictwa Inwest-Parku,

•zapytał  o  możliwości  Gminy dotyczące  kastracji  i  sterylizacji  zwierząt  z  terenu  naszej  gminy

i o związaną z tym uchwałę,

•poprosił o komentarz do wycofania się przez Miasto ze współpracy przy organizowanej przez Klub
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Morsów imprezie.

Radna Małgorzata Karwacka zapytała o 3. punkt sprawozdania.

Radny Marek Andruszkiewicz zapytał o 84. punkt sprawozdania.

Radna Teresa Kasior zapytała o 99. punkt sprawozdania.

Radny Marek Toboła zapytał o 33. punkt sprawozdania.

Radna Zdzisława Karpińska zapytała o 1. punkt sprawozdania.

Radny Włodzimierz Bystrzycki zapytał o 46. punkt sprawozdania.

Radny Krzysztof Zając powiedział, że 12 marca br. odbył się koncert charytatywny pn. „SOS dla

Syrii” i poprosił o informację nt. dalszych planów Gminy związanych z tematem pomocy dla Syrii.

Radna Maria Kubica zapytała o 85. punkt sprawozdania.

Radny Jacek Bogusławski zapytał o 25. punkt sprawozdania.

Radna Wioletta Stalęga zapytała o 101. punkt sprawozdania.

Piotr Głowski, prezydent Miasta Piły, odpowiadając na pytania powiedział m.in., że:

•Odnośnie do punktu 3., Prezydent powiedział, że trwa w tej chwili nabór unijny, w którym nasze

hospicjum może wystartować i w tej chwili trwa przygotowywanie dokumentacji.

•Prezydent powiedział, że Związek Nauczycielstwa Polskiego organizuje w piątek na terenie Miasta

strajk w naszych szkołach i przedszkolach.

•Odnosząc się do kwestii kierownictwa w Inwest-Parku, prezydent Głowski powiedział, że pełniącą

obowiązki prezesa jest pani Edyta Musiał, a dopisek i tymczasowość wynikają z tego, że jesteśmy

w bardzo gorącym okresie negocjacji z firmami i nie zajmujemy się teraz drobiazgami.

•Odnosząc się do tematu kastracji i sterylizacji zwierząt z terenu Gminy, Prezydent powiedział, że

w  przyszłości  zostanie  przedstawiony  Radzie  stosowny  projekt  uchwały,  ale  już  w  tej  chwili

przeznaczyliśmy 10 tys.  złotych dla  Towarzystwa Opieki  Nad Zwierzętami na kastrację kotów.

Odnośnie do wspomnianej przez radnego Dahlke konferencji, prezydent Głowski powiedział, że nie

był na konferencji, ale słyszał opinie, że to był lincz na właścicielu schroniska, a nie debata.
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•Odnosząc  się  do  punktu  85.,  Prezydent  powiedział,  że  rewitalizacja  strefy poprzemysłowej  to

jedyny  ze  złożonych  projekt  w  Wielkopolsce,  który  uzyskał  dofinansowanie,  a  nasz  sukces,

w  postaci  dofinansowania  na  poziomie  około  11  milionów,  pokazuje  naszą  skuteczność

w staraniach o środki zewnętrzne i umiejętność właściwego uzasadniania wniosków.

•Odnośnie  do  pytania  o  imprezę  organizowaną  przez  jeden  z  Klubów  Morsów,  Prezydent

powiedział, że MOSiR miał być współorganizatorem, a ponieważ nie było pewności, że wydarzenie

będzie miało bezpieczny przebieg, to MOSiR wycofał się ze współorganizacji.

•Odnosząc się do punktu 25., prezydent Głowski powiedział, że chcielibyśmy, aby Klub Polonia

otrzymał  w tym roku około 500 tys.  złotych i  dodał,  że  ma nadzieję,  iż  te  środki  pozwolą na

pokrycie niezbędnych wydatków Klubu.

•Odnosząc się do punktu 101., prezydent Głowski powiedział, że Sanepid to budynek prywatny

i dodał, że chcemy w tym rejonie zmienić plan zagospodarowania, bo wnioski w tej sprawie złożyli

właściciele nieruchomości.

•Odnosząc się do kwestii projektu „SOS dla Syrii”, Prezydent powiedział, że chciałby podziękować

wszystkim tym, którzy włączyli się do tej akcji i dodał, że nie możemy pozostawać obojętni na to,

co dzieje się np. w Syrii. Prezydent powiedział, że podczas akcji zebrano prawie 18 tys. złotych,

a była to zupełnie spontaniczna akcja. Prezydent dodał, że pojawiają się kolejne propozycje i dodał,

że na pewno będzie je wspierał.

•Odnosząc  się  do  punktu  84.,  prezydent  Głowski  powiedział,  że  Obszary  Funkcjonalne

Województwa  Wielkopolskiego  to  bardzo  ważny  projekt  dokumentacyjny,  który  może

w przyszłości pozwolić na pozyskiwanie zewnętrznych środków. W przedstawionym Marszałkowi

dokumencie na terenie północnej Wielkopolski nie uwzględniono żadnego obszaru funkcjonalnego

i dlatego poprosiliśmy o spotkanie, które odbyło się w Pile i już są zmiany na lepsze – wpisane już

są pierwsze gminy,  łącznie z miastem Piła,  a będzie nacisk na to,  żeby powiększyć ten obszar

w naszej części Wielkopolski.

•Odnosząc się do 99. punktu, prezydent Głowski powiedział, że otrzymaliśmy dofinansowanie na

termomodernizację  w wysokości  5  milionów złotych.  Te pieniądze spowodują,  że uda  nam się

zmienić zupełnie: dwa przedszkola, żłobek i szkołę podstawową nr 4. Trwa w tej chwili przetarg

i złożono już wiele ofert.

•Odnośnie do punktu 33., Prezydent powiedział, że powstał komitet, któremu przewodniczy radna

Maria  Kubica.  Komitet  spotyka  się  regularnie  i  trwają  prace  związane  z  wyglądem pomnika,

a niedługo rozpocznie się etap związany z wdrażaniem projektu w życie i pomnik stanie być może

jeszcze przed 1 sierpnia br.

•Odnosząc  się  do  punktu  1.,  prezydent  Głowski  powiedział,  że  pilski  Zakład  Aktywności

Zawodowej  rozwija  się  coraz  bardziej  i  chodzi  o  wsparcie  dające  im  możliwość  swobodnego

funkcjonowania, choćby przez własność nieruchomości, w której mieści się ZAZ.
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•Odnośnie do 46. punktu sprawozdania, prezydent Głowski powiedział, że od kilku lat prowadzone

są badania i obserwujemy zmieniający się poziom wody w jeziorze Płocie. Doszliśmy do wniosku,

że należy zabezpieczyć to jezioro dla przyszłych pokoleń. Powstał projekt dotyczący zaopatrzenia

jeziora w wody z jednej z dwóch pobliskich rzek.

•Prezydent powiedział, że chce już teraz wspomnieć o punkcie, który będzie procedowany, a który

dotyczy  sieci  szkół.  Prezydent  powiedział,  że  wszyscy,  i  rodzice,  i  samorząd,  i  dzieci  zostali

postawieni  w  trudnej  sytuacji,  bo  nikt  nie  dał  nam wszystkim  czasu  na  dodatkowe  dyskusje.

Dopiero  dotarł  do  nas  podpisany przez  Kuratora  23  marca  projekt  dotyczący sieci  szkół.  Jest

informacja, że rodzice złożyli protest, ale Kurator nie dotknął spraw związanych z  tym, o czym

pisali rodzice, a zrobił tak dlatego, że ma świadomość, że to, co robimy jest najlepsze, że każde inne

rozwiązanie by było gorsze.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że był obecny na konferencji, choć nie na całej, ale ma zupełnie

inne  odczucia  niż  przedstawione  wcześniej.  Radny  powiedział,  że  jego  zdaniem,  to  była

merytoryczna konferencja i ocenia ją pozytywnie. Odnosząc się do zlotu „Morsów”, radny Dahlke

powiedział, że nie usłyszał właściwie odpowiedzi na zadane przez siebie pytanie.

Prezydent Głowski powiedział,  że  powtórzy,  iż  otrzymaliśmy informację,  że nie ma gwarancji

bezpiecznego przebiegu imprezy. Odnosząc się do konferencji, to Prezydent słyszał od obecnych na

niej ludzi, że z konferencją nie miało to dużo wspólnego.

Ad 4.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Piły

na lata 2017 – 2029 omówiła Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Skarbnik zgłosiła autopoprawkę.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 20 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/475/17 stanowi

załącznik do protokołu.
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Ad 5.

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok omówiła

Ewelina Ślugajska, skarbnik Gminy Piła.

Lucjan  Szutkowski,  przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna Maria Kubica zapytała, czy środki zewnętrzne, o których mówiła Skarbnik, to są tylko

środki unijne.

Skarbnik odpowiedziała,  że  praktycznie  wszystkie  środki,  które  w  tej  chwili  pozyskujemy są

z  Unii  Europejskiej.  Ze  środków ministerialnych  udało  nam się  pozyskać  środki  w wysokości

prawie 3 milionów złotych na przebudowę Aquaparku.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 21 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/476/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że o udzielenie głosu prosił prof.

zw. dr hab.  inż.  Henryk Tylicki,  Prorektor ds. Rozwoju, Nauki i  Współpracy Międzynarodowej

w Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej im. Stanisława Staszica w Pile.

Prof.  zw.  dr  hab.  inż.  Henryk  Tylicki,  Prorektor  ds.  Rozwoju,  Nauki  i  Współpracy

Międzynarodowej powiedział, że w imieniu Rektora PWSZ oraz całej społeczności akademickiej

chciałby podziękować za przyznaną uczelni dotację.

Ad 6.

Projekt  uchwały  w  sprawie  "Aktualizacji  Planu  Gospodarki  Niskoemisyjnej  dla  Gminy  Piła”

przedstawiła  Lidia  Plewa,  zastępca  dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej

8



i Mieszkaniowej.

Wojciech Pająk, przedstawiciel firmy Green Key, specjalista ds. planowania strategicznego

w ochronie środowiska  przedstawił prezentację.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radny Marek Toboła powiedział, że kiedy porównuje poprzedni dokument do jego aktualizacji, to

dostrzega istotny postęp w zakresie zawartości merytorycznej. Radny powiedział, że przy kolejnej

aktualizacji  prosi  o  rozważenie  pokazania  w  wyraźny  sposób,  co  stanowi  nowelizację.  Radny

Toboła  powiedział,  że  brakowało  mu informacji,  o  ile  nowe zadania  wpływają  na zwiększenie

efektów, a także większego stopnia szczegółowości w kontekście oszczędności na poszczególnych

typach energii.

Radny  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  omawiany  program  jest  niezwykle  istotny,  bo

w ostatecznym rozrachunku zdecyduje o jakości życia mieszkańców.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał, czy spodziewana jest kolejna aktualizacja i jeśli tak, to

kiedy.

Dyrektor  Lidia  Plewa odpowiedziała,  że  to  zależy  od  tego,  czy  będą  zgłoszenia  nowych

projektów.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/477/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 7.

Projekt uchwały zmieniającej  uchwałę nr XXVII/412/16 z dnia 29 listopada 2016 r.  w sprawie

wyrażenia woli udzielenia pomocy rzeczowej przez Gminę Piła na rzecz Samorządu Województwa

Wielkopolskiego w 2017 r. przedstawił Jerzy Mac, dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni w Pile.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja
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zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/478/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 8.

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVII/416/16 Rady Miasta Piły z dnia 29 listopada 2016

r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

miasta  Piły  w  rejonie  ulic:  Okrzei,  Buczka  i  Wincentego  Pola  przedstawiła  Iwona  Wojtecka,

dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/479/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 9.

Projekt uchwały w sprawie wydzielenia z mieszkaniowego zasobu Gminy Piła lokali mieszkalnych,

przeznaczonych do wynajmowania na czas trwania stosunku pracy. Autopoprawka. Projekt uchwały

przedstawił Edward Karnaś, dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/480/17 stanowi

załącznik do protokołu.
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Ad 10.

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  nieruchomości

położonej  przy  Pl.  Powstańców  Warszawy  w  Pile  omówiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 23 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/481/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 11.

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  przetargu  nieruchomości

położonej  przy  ul.  Kochanowskiego  w Pile  omówiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor Wydziału

Gospodarki Nieruchomościami.

Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 23 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/482/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 12.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul. Okólnej

w Pile w związku z realizacją roszczenia wynikającego z art.  209a ust.  1 ustawy o gospodarce

nieruchomościami  omówiła  Julita  Grzegrzółka,  dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami.
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Jacek Bogusławski, przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poinformował, że komisja

zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/483/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 13.

Projekt uchwały w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia prawa przez uchylenie uchwały Nr

XXXI/474/17 Rady Miasta  Piły  z  dnia  28  lutego 2017 roku w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na

działalność Przewodniczącego Rady Miasta Piły przedstawił Paweł Jarczak, wiceprzewodniczący

Rady Miasta Piły.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że projekt uchwały był omówiony na posiedzeniach

stałych komisji Rady Miasta Piły.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie – 22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/484/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 14.

Projekt uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju

szkolnego  w  Gminie  Piła  przedstawił  Sebastian  Dzikowski,  dyrektor  Wydziału  Oświaty,

Kultury i Sportu.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja nie omawiała tego projektu uchwały.

Radna  Wiesława  Sztaba zwróciła  uwagę,  że  dyrektor  Dzikowski  się  przejęzyczył  i  zamiast

powiedzieć, że zamienia się gimnazjum na szkołę podstawową, to powiedział odwrotnie.
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Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że w opinii swojej Kurator odnosi się do skargi rodziców

w kwestii rejonizacji. Radny zapytał, czy takie uwagi Kuratora nie powinny być przez nas brane

pod uwagę.

Dyrektor Sebastian Dzikowski powiedział, że w konkluzji przedstawionej przez Kuratora, o której

mówił radny Pyziak jest wyraźnie napisane, że wypowiedź dotycząca skargi rodziców wykracza

poza  zakres  przedmiotowej  opinii  i  nie  dotyczy  tej  opinii,  choć  jest  pewną  wskazówką  na

przyszłość, ale dzisiaj jakiekolwiek zmiany nie są możliwe.

Przewodniczący Rafał Zdzierela zapytał, kiedy mogą się rozpocząć ewentualne prace nad zmianą.

Dyrektor Sebastian Dzikowski odpowiedział, że każde zmiany w sieci lub w obwodach, zgodnie

z  prawem,  wymagają  takiej  samej  procedury.  Najpierw  musi  być  projekt,  który  musi  być

zaopiniowany  przez  Kuratora  i  związki  zawodowe  i  dopiero  potem  Rada  może  procedować

stosowną uchwałę.

Grzegorz Wądołowski, dyrektor Zespołu Szkół nr 2 im. Królowej Jadwigi w Pile  powiedział,

że przy analizie procedowanej uchwały dotyczącej sieci szkół trzeba zwrócić uwagę na pospieszne

wprowadzanie reformy, a także brak faktycznych konsultacji, co owocuje wieloma niejasnościami

i  głosami  niezadowolenia.  Dyrektor  Wądołowski  powiedział,  że  trudno  się  dziwić  organowi

prowadzącemu, czyli Gminie, że próbuje zachować w niezmienionej postaci zbudowaną dotychczas

infrastrukturę,  a  robi  to  dokonując  zmian  w rejonizacji.  Jeśli  stwierdzimy,  że  uzgodniony plan

rejonizacji  się  nie  sprawdza,  to  przecież  zawsze  można  do  tematu  powrócić  –  dodał  dyrektor

Grzegorz Wądołowski.

Pani Monika M.,  przedstawicielka Rady Rodziców w Szkole Podstawowej nr 5 im. Dzieci

Polskich  w  Pile powiedziała,  że  pod  protestem  przeciwko  nowej  rejonizacji  zebrano  1350

podpisów, a poza tym były wielokrotne prośby dotyczące przeprowadzenia konsultacji społecznych,

ale nie wzięto tego pod uwagę i przy tworzeniu projektu nowej sieci oparto się tylko na opinii firmy

zewnętrznej.  Pani  Monika  M.  powiedziała,  że  protestujący  postulowali  przywrócenie  szkoły

podstawowej nr 9 i nr 8.

Pani Anna C.-Ł., przedstawicielka Rady Rodziców w Szkole Podstawowej nr 4 im. Mikołaja

Kopernika w Pile powiedziała, że wyłączenie kolejnych ulic z obwodu szkoły podstawowej nr 4

poskutkuje zwolnieniami nauczycieli w tej szkole. Pani C.-Ł. powiedziała, że ma też wątpliwości

w kwestii zapewnień, że nie będzie takiej sytuacji, że rodzeństwo będzie rozdzielane i że młodsze
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dzieci będą mogły pójść do tej samej szkoły, do której chodzi starsza siostra czy brat.

Marcin Borowicz, dyrektor Szkoły Podstawowej nr 12 z Oddziałami Integracyjnymi w Pile

powiedział, że szkoła, którą kieruje została wybudowana jako szkoła sześcioklasowa. W tej chwili

jest  27 oddziałów, a po zmianach będą 2 dodatkowe oddziały i  za rok kolejne 2.  W 18 izbach

lekcyjnych,  którymi  szkoła  dysponuje  będzie  konieczność  prowadzenia  zajęć  opiekuńczo  –

wychowawczych  dla  większej  liczby  dzieci,  a  już  w  tej  chwili  szkoła  pracuje  w  systemie

dwuzmianowym.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  już  w  momencie,  kiedy  zapowiadane  były  zmiany

dotyczące systemu oświaty, to postulowała Radna przywrócenie dwóch szkół podstawowych – nr 8

i nr 9. Radna dodała, że kiedy przeglądała projekt pod kątem nowych rejonów zauważyła, że ujęte

są ulice, na których nikt nie mieszka.

Marian Martenka, radny Rady Powiatu w Pile powiedział, że reforma oświatowa jest trudna

i  uderza  w  samorządy,  rodziców  i  dzieci  i  trzeba  się  zastanowić,  czy  istnieje  w  ogóle  dobre

rozwiązanie.  Najgorsze  w  tej  reformie  jest  to  –  powiedział  radny  Martenka,  że  przerzuca  się

odpowiedzialność na samorządy. Najgorzej wygląda sytuacja na terenach wiejskich, gdzie problem

nie polega na tym, że dzieci przechodzą z jednej ulicy na drugą, ale to, że dzieci będą musiały

zmieniać jedną miejscowość na drugą.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że chciałby, aby dyrektor Dzikowski raz jeszcze podkreślił, że

nie  będzie  problemu  rozdzielania  rodzeństwa,  kiedy  starsze  dziecko  chodzi  do  jednej  szkoły,

a  młodsze,  zgodnie  z  nową rejonizacją,  powinno  pójść  do  innej  szkoły.  Radny zapytał,  kiedy

możemy  się  spodziewać  zmian  w  zakresie  rozkładu  jazdy  MZK,  pozwalających  dzieciom  na

dotarcie do szkoły.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział,  że nie mamy w tej chwili czasu na dyskusję dotyczącą

rejonizacji  i  dodał,  że  zaproponowana  zmiana,  choć  spotyka  się  z  krytyką,  to  jest  pewnym

koniecznym kompromisem, a w przyszłości możemy myśleć o ewentualnych korektach, jeśli takie

okażą się pożądane.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział, że brakuje mu stanowiska Przewodniczącego Rady

Osiedla  Koszyce,  który  jest  w  tej  chwili  nieobecny,  a  który  na  ręce  redaktora  Piotra

Gadzinowskiego złożył sprostowanie.
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Radny  Marek  Toboła powiedział,  odnosząc  się  do  koncepcji  przywrócenia  np.  szkoły

podstawowej nr 9, że w tym budynku przeprowadzony został remont i m.in. przystosowano dla

starszych  dzieci  toalety  i  ławki.  Kolejne  przystosowanie  –  tym razem dla  dzieci  młodszych  -

wiązałoby  się  z  potrzebą  kolejnych  zmian.  Ważne  jest  to  –  powiedział  radny  Toboła,  że

zachowujemy bazę w postaci  infrastruktury,  naszych budynków, bo nie wiemy,  co się wydarzy

w przyszłości.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że Przewodniczący Rady Osiedla Koszyce był obecny na sesji,

ale  musiał  opuścić obrady,  bo o godz.  15.00 rozpoczyna pracę.  Radny dodał,  że  pytanie,  które

skierował on do dyrektora Dzikowskiego zostało przekazane także przez Przewodniczącego Rady

Osiedla Koszyce.

Krzysztof Szewc, zastępca prezydenta Miasta Piły powiedział, że zasada jest taka, że wszystkie

ulice muszą być wpisane do określonych rejonów szkół bez względu na to, czy są zamieszkane, czy

nie są zamieszkane, bo taki jest ustawowy obowiązek. Prezydent powiedział, że dzisiaj nie mamy

możliwości wprowadzenia żadnych zmian w tej  uchwale – o trybie mówił dyrektor Dzikowski.

Prezydent Szewc powiedział,  że konsultacji nie było, bo nie było na to czasu. Odnosząc się do

kwestii poruszonej m.in. przez radnego Dahlke, prezydent Szewc powiedział, że zapewnia, iż jeśli

starsze dziecko chodzi do danej szkoły, to młodsze rodzeństwo, bez względu na to ile oddziałów

trzeba będzie tworzyć,  będzie miało prawo chodzić do tej  samej  szkoły,  jeśli  taka będzie wola

rodziców. Nowy schemat związany z komunikacją miejską będzie obowiązywał od 1 września br. –

powiedział  Prezydent.  Odnosząc się do kwestii  zwolnień,  Prezydent  powiedział,  że  o tym była

mowa  i  już  wcześniej  przyznawaliśmy,  że  zwolnienia  nauczycieli  będą  i  że  trzeba  będzie

zlikwidować  od  30  do  60  etatów.  Prezydent  poprosił  Radę  o  podjęcie  uchwały  i  wyjaśnił,  że

niepodjęcie tej uchwały spowoduje automatycznie likwidację dwóch obiektów oświatowych.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że Prezydent nie zrozumiał intencji Radnej.

Prezydent Krzysztof Szewc powiedział, że wypowiedź Radnej odczytał w sposób jasny i chyba

oczywisty dla wszystkich.

Radna Maria Kubica powiedziała, że współczuje rodzicom i dodała, że wszystkim nam zależy,

żeby ta zła reforma przyniosła jak najmniej złych skutków dla mieszkańców Piły.

Pani Monika M. powiedziała, że o konsultacje w tej sprawie prosiła od stycznia, więc był czas na

przeprowadzenie konsultacji.
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Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że zależy nam na tym, aby podejmować decyzje jak

najlepsze  dla  naszej  lokalnej  społeczności.  Przewodniczący  powiedział,  że  po  docierających

głosach niezadowolenia rodziców doprowadziliśmy wspólnie do przeprowadzenia konsultacji. Nie

mogły być one przeprowadzone w trybie zapisanym w naszej uchwale, bo nie mieliśmy tyle czasu.

Przewodniczący Zdzierela  powiedział,  że  na tym spotkaniu,  które się  odbyło w lutym poprosił

przedstawicieli rad rodziców o zaproponowanie innego rozwiązania i nie otrzymaliśmy żadnych

konstruktywnych propozycji, ale podkreślił, że głos rodziców jest i będzie zawsze ważnym głosem

w szukaniu najlepszej drogi dla wdrażanej zmiany.

Głosowanie:

Radni podjęli uchwałę jednogłośnie 17 głosami „za”, przy 4 głosach „wstrzymujących się”.

Przerwa w obradach.

Wznowienie obrad.

Radny Paweł Dahlke powiedział,  że był problem z systemem do głosowania i składa wniosek

o reasumpcję głosowania nad procedowaną przed przerwą uchwałą.

Głosowanie wniosku ws. reasumpcji głosowania:

Radni przyjęli wniosek 17 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”.

Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą.

W związku z problemami z głosowaniem Przewodniczący zarządził reasumpcję głosowania.

Głosowanie ws. reasumpcji głosowania:

Radni zagłosowali 17 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się”.

W związku z problemami z głosowaniem Przewodniczący zarządził  ponowne głosowanie –

tym razem poprzez podniesienie ręki.

Głosowanie:
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Radni podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy 6 głosach „wstrzymujących się”  - uchwała nr

XXXIII/485/17 stanowi załącznik do protokołu.

Ad 15.

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny Miasta

Piły na lata 2017 – 2019.

Wanda  Kolińska,  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Pile przedstawiła

prezentację.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zaopiniowała ww. projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie.

Radna Wioletta Stalęga zapytała o tragedię, która się niedawno wydarzyła, o śmierć dwuletniej

dziewczynki.  Radna  zapytała,  czy  program,  o  którym mówiła  dyrektor  Kolińska  nie  powinien

zapobiec takim tragediom.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że to nie jest przedmiotem tej dyskusji.

Dyrektor Wanda Kolińska powiedziała, że odbiera głos Radnej jako całkowicie zasadny w tym

punkcie.  Dyrektor  powiedziała,  że  sytuacja  była  przeanalizowana  i  dodała,  że  ta  sytuacja  jest

nieprawdopodobnym wręcz splotem różnych zdarzeń. Dyrektor Kolińska dodała,  że pracownicy

MOPS-u nigdy nie dostrzegli żadnych śladów, które mogłyby wskazywać na przemoc. Dyrektor

MOPS-u podkreśliła, że także policja, którą MOPS prosił o rozpoznanie, nie potwierdziła, że są

przyczyny do niepokoju.  Dyrektor  podkreśliła,  że  zakładana w programie  interdyscyplinarność,

współpraca różnych jednostek jest na pewno dobrym kierunkiem, ale mamy wszyscy świadomość,

że czeka nas jeszcze dużo pracy, a jeśli wszyscy nie będziemy czujni, to jedna jednostka nie jest

w stanie przypilnować wszystkiego.

Przewodniczący Rafał  Zdzierela  powiedział,  że  z  szacunku dla  zmarłej  dziewczynki  wolałby,

żebyśmy ewentualne  wnioski  mogli  odzwierciedlić  w procedowanej  uchwale,  bez  nadmiernego

eksploatowania tego tematu.

Radny  Włodzimierz  Bystrzycki powiedział,  że  jako  lekarz  może  powiedzieć,  że  widział  to

dziecko w styczniu i to był już drugi pobyt dziewczynki w szpitalu. Radny Bystrzycki powiedział,
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że to  nie jest  prosta sprawa powiedzieć matce,  że w związku z podejrzeniami chce się zgłosić

sprawę do prokuratora.

Głosowanie:

Radni podjęli  uchwałę jednogłośnie -  22 głosami „za” -  uchwała nr XXXIII/486/17 stanowi

załącznik do protokołu.

Ad 16.

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2016.

Wanda  Kolińska,  dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Pile przedstawiła

prezentację.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych powiedział, że Komisja

zapoznała się ze sprawozdaniem, ale nie głosowała w tej sprawie.

Ad 17.

Raport  dotyczący  wykonania  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  i  Gminnego

Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  efektów  ich  realizacji

w  Gminie  Piła  w  2016  r.  przedstawiła  Ewa  Hołubiec,  dyrektor  Ośrodka  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile.

Włodzimierz  Bystrzycki,  przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych poinformował,  że

komisja zapoznała się ze sprawozdaniem.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  dziękuje  dyrektor  Hołubiec  za  wnikliwe  spojrzenie

i dogłębną analizę problemu. Radna zapytała o dotacje.

Dyrektor Hołubiec powiedziała,  że  jeśli  chodzi  o  dotacje,  to  przyznaje je  Gmina,  odbywa się

wszystko zgodnie z procedurą i co roku ogłaszany jest konkurs, w ramach którego wyłaniany jest

podmiot do realizacji określonego działania.

Ad 18.
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Oświadczenie Nr 1 Rady Miasta Piły za przyjęciem stanowiska zawartego w karcie samorządności

stanowiącej załącznik.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela poprosił  radną  Małgorzatę  Karwacką  o  odczytanie  treści

oświadczenia.

Radna Małgorzata Karwacka odczytała treść oświadczenia.

Radny Paweł Dahlke zapytał, kto nam proponuje przyjęcie ww. oświadczenia.

Przewodniczący  Rafał  Zdzierela powiedział,  że  ten  dokument  wpłynął  do  nas  z  propozycją

zajęcia  stanowiska  w  tej  sprawie,  a  dokument  wpłynął  od  Związku  Miast  Polskich,  którego

jesteśmy członkiem.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że to jest „dyrektywa odgórna” i powiedział, że nie zauważył,

żeby mu ktoś ograniczał prawa wyborcze, a na sesjach Rada podejmuje decyzje dotyczące Miasta.

Radny powiedział, że będzie głosował przeciwko przyjęciu tego stanowiska.

Radny Jan Ficerman powiedział, że ma podobne wątpliwości.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że istotny jest choćby fragment: „Ograniczenie praw

wyborczych  obywateli,  pozbawienie  przedstawicieli  mieszkańców  gmin  samodzielności

w realizacji zadań publicznych, swobody w gospodarowaniu ich wspólnym majątkiem, wolności

we współdziałaniu z innymi jednostkami spowoduje zahamowanie rozwoju lokalnego, zgodnego

z  oczekiwaniami  mieszkańców”,  a  przestrogi  wynikają  z  zapowiedzi  zmian  o  charakterze

ustrojowym, a dotyczących właśnie samorządu.

Radna  Małgorzata  Karwacka powiedziała,  że  pod  tym  dokumentem  podpisało  się  kilka

podmiotów,  jest  Związek  Miast  Polskich,  Związek  Powiatów  Polskich,  Ogólnopolskie

Porozumienie Organizacji Samorządowych i inne, których nazwy są nieczytelne.

Radny Jan Szwedziński powiedział, że podstawy naszego działania wynikają z ustaw, ale Radny

chciałby zwrócić uwagę na to, że „dobra zmiana” zaczyna się wtrącać do naszego samorządu – jak

np. w przypadku konieczności zmiany nazw 7 ulic w mieście.

Radna Wiesława Sztaba zapytała, kiedy została przyjęta Karta Samorządności.
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Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że nie potrafi udzielić odpowiedzi, ale informacja

wpłynęła pomiędzy sesją lutową a dzisiejszą.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że może chodzi o to, że przyjmujący Kartę „czuli zamach na

samorządy”.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że popiera postulaty zawarte w Karcie, ale nie wie jak zagłosuje

w tej sprawie, bo temat został przedstawiony Radnym w ostatniej chwili i jest wiele niejasności,

zaczynając  od  tego,  że  nie  wiemy,  kiedy  Karta  została  przyjęta.  Radny  zaproponował,  żeby

powrócić do tej kwestii na kolejnej sesji, po zapoznaniu się z tematem.

Radny Lucjan Szutkowski powiedział, że jest zdziwiony postawą niektórych Radnych i dodał, że

zachowujemy się tak, jakbyśmy nie wiedzieli co się dzieje w naszym kraju. Radny powiedział, że

jeśli Związek Miast Polskich sygnalizuje takie kwestie, to jest to wołanie o pomoc i powinniśmy się

ustosunkować do tej kwestii. Radny Szutkowski dodał, że ta Karta stanowi przypomnienie, czym

jest i powinna być samorządność.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że mail w sprawie Karty Samorządności, z załączoną

Kartą Samorządności, wpłynął od Związku Miast Polskich 21 marca.

Radny Zbigniew Pyziak powiedział, że ta dyskusja dotyczy znowu spraw, w które nasza Rada nie

powinna się angażować. Radny powiedział, że mamy za wielu jasnowidzów, którzy, zanim coś się

wydarzy, przewidują najgorsze scenariusze.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że rozumie wskazane w Karcie zagrożenia, ale brakowało mu

wprowadzenia  i  kilku  słów  wyjaśnienia.  Radny  dodał,  że  po  informacji  przedstawionej  przez

Przewodniczącego poprze to oświadczenie.

Radna  Wiesława  Sztaba powiedziała,  że  musimy  głośno  wyrazić  swoje  stanowisko  poprzez

poparcie oświadczenia, bo „niszczą ojczyznę i za chwilę do wszystkich się dobiorą”.

Głosowanie:

Radni podjęli oświadczenie 19 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”.

Ad 19.
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Informacja w sprawie interpelacji i zapytań radnych - druk nr 653.

Nie było zgłoszeń w tym punkcie porządku obrad.

Ad 20.

Wolne głosy, wnioski i informacje.

Radna Wiesława Sztaba powiedziała, że przy ul. Walki Młodych, po stronie rzeki jest cały czas

zarośnięty i brudny teren. Radna poprosiła o zainteresowanie się tą kwestią, bo na pewno jest jakiś

właściciel. Radna powiedziała, że pan Krzysztof Maciaszczyk składał zapytanie o projekt uchwały

w sprawie schroniska i w sprawie opieki stomatologicznej w szkołach i do dzisiaj nie dostał żadnej

odpowiedzi. Radna Sztaba poprosiła o sprawdzenie tych tematów.

Radna Dorota Urbańska powiedziała, że zabiera głos w związku z tym, że w udostępnionych

materiałach  IPN  ukazała  się  informacja  o  teczce  świadczącej  o  tym,  że  Radna  była  tajnym

współpracownikiem Służby Bezpieczeństwa. Radna powiedziała,  że chce oświadczyć,  iż  jest  to

nieprawda,  że  jest  niewinna  i  że  nigdy nie  współpracowała  ze  Służbą  Bezpieczeństwa.  Radna

dodała, że złożyła w IPN wniosek o autolustrację, a o wynikach Radna poinformuje Radę.

Radna Zdzisława Karpińska powiedziała, że zaprasza wszystkich na pilskie święto ortografii – 5.

edycję „Dyktanda 500”.

Radny Paweł Dahlke powiedział, że chce się zwrócić do Radnych i Prezydenta i zaproponować

uzupełnienie  naszej  uchwały  dotyczącej  opłat  za  parkowanie  o  informację,  że  samochody

hybrydowe i  elektryczne  są zwolnione  z  opłat,  co  będzie symbolicznym pokazaniem kierunku,

w jakim Piła chce się rozwijać – promowania rozwiązań  proekologicznych.

Radny Jan Ficerman powiedział, że 21 kwietnia o godz. 16.00 odbędzie się odsłonięcie tablicy

upamiętniającej bazowanie 6 Pułku Lotnictwa Myśliwsko-Bombowego w Pile i zaprosił wszystkich

na tę uroczystość.

Radny Jacek Bogusławski powiedział, że przeglądając strony internetowe dowiedział się, że miała

miejsce  konferencja  prezydenta  Piotra  Głowskiego,  a  także  przedstawicieli  Związku

Międzygminnego „Pilski Region Gospodarki Odpadami Komunalnymi” i Radny poprosił o więcej

informacji  na  ten  temat.  Radny  Bogusławski  powiedział,  że  chciałby  zaapelować  do  klubów
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sportowych  z  Piły,  bo  21  kwietnia  upływa  termin  na  staranie  się  o  dofinansowanie

z Ministerstwa Sportu i Turystyki.

Radny Włodzimierz Bystrzycki powiedział,  że  chce przypomnieć,  że 4 kwietnia  odbędzie się

wyjazdowe posiedzenie Komisji Spraw Społecznych w schronisku dla zwierząt.

Prezydent  Krzysztof  Szewc powiedział,  że  Związek  Międzygminny  PRGOK  uzyskał

dofinansowanie  w  wysokości  12,6  miliona  złotych  do  budowy  Punktów  Selektywnej  Zbiórki

Odpadów Komunalnych.  To jest  najwyższa  kwota  dofinansowania  uzyskana przez  jakąkolwiek

gminę czy związek międzygminny na terenie kraju.

Przewodniczący Rafał Zdzierela powiedział, że na lutowej sesji w tym punkcie porządku obrad

pozwolił  sobie  na  wyemitowanie  krótkiego  filmu,  będącego  komentarzem  politycznym  do

dokonujących  się  zmian  w  oświacie.  Przewodniczący  powiedział,  że  mimo  licznych  głosów

poparcia  dla  trafności  doboru  materiału,  po  zastanowieniu  postanowił  uznać  swoją  decyzję

o  wyemitowaniu  tego  filmu  za  niewłaściwą  i  przeprosił  wszystkich  dotkniętych  taką  formą

przekazu.

Włodzimierz Bystrzycki, przewodniczący Komisji Spraw Społecznych powiedział, że jutro mija

termin składania ofert na realizację programu dotyczącego szczepień przeciwko wirusowi HPV.

Przewodniczący Rafał Zdzierela, odnosząc się do pytania radnej Wiesławy Sztaby odnośnie do

złożonych pism, powiedział, że jeden z dokumentów został skierowany do opinii prawnej, a drugi

jest procedowany, bo Przewodniczący poprosił Prezydenta o stanowisko w tej sprawie.

Przewodniczący Rady Miasta Piły powiedział, że nawiązując do pisma Prezydenta Miasta Piły

z 2 marca br., informuje, że upływa 3. kadencja Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego

Miasta Piły. Zgodnie z 5 § ust. 2 uchwały nr XXVII/414/16 Rady Miasta Piły z dnia 29 listopada

2016  roku  3  z  13  członków  Gminnej  Rady  wskazuje  Rada  Miasta  Piły.  Przewodniczący

podziękował  dotychczasowym  reprezentantom  za  ich  pracę  i  poprosił  Radnych  o  zgłaszanie

kandydatów na kolejną kadencję.

Radna Wiesława Sztaba podziękowała za możliwość pracy w poprzedniej kadencji i wyjaśniła, że

nie będzie mogła uczestniczyć w przyszłości w pracach Gminnej Rady. Radna zgłosiła kandydaturę

radnego Przemysława Gawrońskiego.
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Radny Przemysław Gawroński wyraził zgodę na kandydowanie.

Radny Paweł Jarczak zgłosił kandydaturę radnego Włodzimierza Bystrzyckiego.

Radny Włodzimierz Bystrzycki wyraził zgodę na kandydowanie.

Radna Maria Kubica zgłosiła kandydaturę radnego Ryszarda Małeckiego.

Radny Ryszard Małecki wyraził zgodę na kandydowanie.

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń Przewodniczący Rady złożył wniosek o zamknięcie

listy kandydatów.

Głosowanie wniosku ws. zamknięcia listy kandydatów:

Radni przyjęli wniosek jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie ws. kandydatury radnego Przemysława Gawrońskiego:

Radni przyjęli kandydaturę jednogłośnie – 21 głosami „za”.

Głosowanie ws. kandydatury radnego Włodzimierza Bystrzyckiego:

Radni przyjęli kandydaturę jednogłośnie – 22 głosami „za”.

Głosowanie ws. kandydatury radnego Ryszarda Małeckiego:

Radni przyjęli kandydaturę jednogłośnie – 21 głosami „za”.

Przewodniczący Rafał Zdzierela pogratulował naszym nowym reprezentantom do Gminnej Rady

Działalności Pożytku Publicznego Miasta Piły i życzył im owocnej pracy.

Ad 21.

Zamknięcie obrad.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Rafał Zdzierela, przewodniczący Rady Miasta

Piły zakończył obrady XXXIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokół sporządziła: Przewodniczący Rady Miasta Piły

(-) Małgorzata Leśniak (-) Rafał Zdzierela
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